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Zápisnica 

zo zasadnutia komisie športu Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava – Petržalka dňa 1. 

decembra 2020 

 

Prítomní: J. Fischer, J. Bučan, S. Horínek, M. Dragun, I. Halmo, P. Hochschorner 

Neprítomný: R. Vančo, M. Vičan 

Za referát kultúry a športu: R. Schnürmacher,  

Hostia a prizvaní: podľa prezenčnej listiny 

Začiatok rokovania:  15:30 hod. 

Ukončenie rokovania: 17:15 hod. 

Program:  

1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Termíny zasadaní komisie športu v roku 2021 

3. Návrh VZN o určení výšky príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Petržalka 

4. Návrh VZN o poplatku za rozvoj 

5. Návrh VZN č. _/2020 z 15. decembra 2020 o poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu mestskej 

časti Bratislava-Petržalka. 

6. Podnet na zmenu ÚZ mesta – Kapitulský dvor 

7. Súťaž na prenájom ŠH Prokofievova: 

1. návrh súťaže na prenájom ŠH Prokofievova 

2. ďalší postup (hodnotenie návrhov a alternatívne riešenia v prípade neúspešnej súťaže) 

8. Rôzne: 

a) Informácia o stave projektu Revitalizácia areálu ZŠ Lachova (RKŠ - bez materiálu)  

b) informácia – športová plocha na Medveďovej ul. , návrh prevádzkového poriadku (M. Dragun) 

 

Priebeh rokovania: 

K bodu 1) 

Úvod a schválenie programu rokovania 

Rokovanie komisie prebiehalo formou videokonferencie a viedol ho predseda komisie športu J. Fischer, 

ktorý privítal prítomných a oboznámil ich s programom a on-line formou zasadania komisie. Z programu bol 

stiahnutý bod č. 4 – Návrh VZN o poplatku za rozvoj. Vypustenie z programu inicioval vedúci referátu 

územného rozvoja a GIS Ing. arch. Štefan Hasička. Program bol schválený. 

 

Hlasovanie: J. Fischer, J. Bučan, S. Horínek, M. Dragun, I. Halmo, P. Hochschorner 

Prítomných:  6 

 Za:   6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Záver: program rokovania bol schválený 

 

K bodu 2  

Harmonogram plánovaných zasadnutí komisií, MR a MZ v roku 2021 

 

Uznesenie: členovia komisie športu berú na vedomie termíny zasadnutí Komisie športu miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka v roku 2021. Schválené termíny zasadnutí komisie športu 

v roku 2021: 19.01.; 23.02.; 20.04.; 01.06.; 14.9.; 12.10.; 23.11. 

Hlasovanie: J. Fischer, J. Bučan, S. Horínek, M. Dragun, I. Halmo, P. Hochschorner 

Prítomných:  6 

 Za:   6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 3 

Návrh VZN o určení výšky príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 

školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

Rozprava: materiál uviedla PaedDr. Katarína Brťková, poverená vedením oddelenia predprimárneho 

a primárneho vzdelávania. Členovia komisie odsúhlasili materiál v predloženom znení s pripomienkou. 

Členovia komisie navrhli ponechať výšku poplatku na 30 .- €/mes. 

 

Uznesenie: členovia komisie športu odporúčajú Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-

Petržalka  s c h v á l i ť  návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým 

sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2012 zo dňa 17.04.2012 o určení výšky príspevku a 

spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Petržalka v znení všeobecne záväzného nariadenia č. 4/2013,  č. 3/2015, 

č.4/2019, č.7/2019,č. 15/2019 a č. 18/2019 s ponechaním výšky príspevku za pobyt dieťaťa v materskej 

škole vo výške 30 € na mesiac  a   s p l n o m o c ň u j e starostu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

spracovať úplné znenie nariadenia. 

 

Hlasovanie: J. Fischer, J. Bučan, S. Horínek, M. Dragun, I. Halmo, P. Hochschorner 

Prítomných:  6 

 Za:   6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené s pripomienkou. 

 

K bodu 5  

Návrh VZN č. _/2020 z 15. decembra 2020 o poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu mestskej časti 

Bratislava-Petržalka. 

 

Rozprava: materiál uviedla a komentovala J. Hrehorová, zástupkyňa starostu  zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava Petržalka. Členovia komisie nemali k materiálu pripomienky.  

 

Uznesenie: členovia komisie športu odporúčajú Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava 

Petržalka  s c h v á l i ť  návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 

.../2020 z 15. decembra 2020 o poskytovaní finančných dotácii z rozpočtu mestskej časti Bratislava-

Petržalka. 

 

Hlasovanie: J. Fischer, J. Bučan, S. Horínek, M. Dragun, I. Halmo, P. Hochschorner 

Prítomných:  6 

 Za:   6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 6  

Podnet na zmenu ÚZ mesta – Kapitulský dvor 

 

Rozprava: Návrh predložila E. Pätoprstá, poslankyňa a autorka podnetu. K podnetu sa písomne vyjadril 

vedúci referátu ÚRaGIS Ing. arch. Štefan Hasička. Prebehla krátka diskusia členov komisie. 

 

Uznesenie: členovia komisie športu odporúčajú Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava 

Petržalka podporiť  Podnet na zmenu ÚZ mesta – Kapitulský dvor.  

 

Hlasovanie: J. Fischer, J. Bučan, S. Horínek, M. Dragun, I. Halmo, P. Hochschorner 

Prítomných:  6 

 Za:   6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 7 

Súťaž na prenájom ŠH Prokofievova: 

1. návrh súťaže na prenájom ŠH Prokofievova 

2. ďalší postup (hodnotenie návrhov a alternatívne riešenia v prípade neúspešnej súťaže) 
Rozprava: Návrh komentovala A. Broszová, vedúca referátu správy miestneho majetku. Zhrnula výsledky 

pracovnej skupiny pre riešenie ŠH Prokofievova. Ocenila úsilie členov pracovnej skupiny pre ŠH 

Prokofievova. Pripomienky, ktoré odzneli v diskusii odporúčajú členovia komisie zapracovať do finálneho 

materiálu. Týkali sa najmä formálnych, ale aj faktických opráv v texte.   

 

Uznesenie: členovia komisie športu odporúčajú Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava 

Petržalka schváliť návrh súťaže na prenájom ŠH Prokofievova. V prípade neúspešnej súťaže a ďalšieho 

postupu pri výbere  budúceho nájomcu športovej haly budú  členovia pracovnej skupiny ŠH Prokofievova 

navrhovať ďalší postup.  

 
Hlasovanie: J. Fischer, J. Bučan, S. Horínek, M. Dragun, I. Halmo, P. Hochschorner 

Prítomných:  6 

 Za:   6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 8 

Rôzne 

 

a) Informácia o projekte revitalizácie areálu ZŠ Lachova. Krátku informáciu o projekte revitalizácie 

areálu ZŠ Lachova uviedol R. Schnürmacher. Upozornil na zmenu pôvodného zámeru a nové 

umiestnenie športovej plochy – multifunkčného ihriska uprostred atletického oválu na súčasnej 

trávnatej ploche v areály školy. 

b) Návrh prevádzkového poriadku na ihrisku Ovsište Aréna na  Medveďovej ul. Člen komisie športu 

M. Dragun predložil návrh prevádzkového poriadku, ktorý bol členmi komisie schválený 

s pripomienkou a odporučením pre referát kultúry a športu v súčinnosti s referátom správy majetku 

zabezpečiť tabuľku a osadiť ju na multifunkčnom športovisku na Medveďovej ul. 

 

Predseda J. Fischer poďakoval prítomným členom komisie športu za účasť na rokovaní komisie. Nasledujúce 

zasadanie komisie športu je plánované na deň 19.01.2021 o 15:30 v miestnosti 712 na 7. poschodí alebo cez 

videokonferenciu – podľa aktuálnej situácie. 

 

 

 

 

V Bratislave 1.12.2020       Mgr. Jozef Fischer, v. r. 

                    predseda komisie 

 

 

Zapísal: R. Schnürmacher, tajomník komisie 


